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NOVÝ ČLEN AZ-INTERIÉRY 
Firma AZ-interiéry byla založena v roce 2016, ale její prvopočátky sahají k roku 
1997. Základem byly a jsou malířské a lakýrnické práce, designové lité pod-
lahy či dekorativní stěrky. Postupem času a díky přání zákazníků se posunula 
i k rekonstrukcím interiérů, revitalizacím panelákových chodeb. Firma má do pěti 
zaměstnanců. Reference uvádějí krásné a čisté provedení zakázek a skvělou 
komunikaci se zákazníky, kteří vždy dostanou to, co chtějí. Dokáží velmi dobře 
zhmotnit a upřesnit představy, aby byl zákazník spokojen.

RADA CECHU
Den před konáním VH proběh-
lo tradičně jednání Rady cechu. 
Hlavním tématem bylo připravit 
a zorganizovat VH. 

KURZ IMITACE KAMENE PRO UČNĚ
ZE SŠ STAVEBNÍ A STROJNÍ TEPLICE
Ve dnech 14. a 15. 3. přivítalo naše pracoviště 
v Duchcově opět odborníka z praxe – člena 
CMLT ČR Bc. Josefa Čermáka. Pod jeho vede-
ním proběhl kurz imitace kamene. Zúčastnili se žáci 2. a 3. ročníku oborů malíř a lakýrník a malířské 
a natěračské práce. Kurz byl uspořádán v rámci projektu Šablony. Josef Čermák učil žáky imitovat 
pískovec a mramor, což se žákům velmi líbilo a měli radost z provedených prací.

Za SŠ stavební a strojní Teplice Ing. Pavel Šimoníček

NOVÝ PŘIDRUŽENÝ
ČLEN – SOŠ STAVEBNÍ
KARLOVY VARY,
PŘÍSP. ORG. 
Střední odborná škola stavební 
byla založena v roce 1982 a již 
jednou v cechu byla, posléze se 
v Karlovarském kraji do oboru opa-
kovaně nikdo nehlásil, a proto byl 
obor zrušen. Naši členové z to-
hoto kraje iniciovali jednání, aby 
byl obor opět otevřen i v případě 
menšího počtu žáků. To se nako-
nec podařilo a obor se začal opět 
vyučovat. Věříme, že se to bude 
jen a jen zlepšovat. Škola je opět 
členem cechu. 

SETKÁNÍ SPOLKŮ A ASOCIACÍ S PREZIDENTEM
A VEDENÍM HOSPODÁŘSKÉ KOMORY
Na Hospodářské komoře ČR proběhlo setkání s jejím prezi-

dentem Vladimírem Dlou-
hým a vedením. Účastni 
byli zástupci dalších aso-
ciací a spolků, kterých 
bylo na tři desítky. Za 
CMLT ČR se zúčastni-
la asistentka Ing. Hana 
Bukáčková.

DEN PODNIKATELŮ AMSP 
Několikrát odložená akce nakonec 
proběhla v obvyklých prostorách, 
ale v komornějším provedení. Bylo 
vyhodnoceno množství projektů 
a soutěží, zvláště 
pro mladé pod-
nikatele. AMSP 
též oslavilo 20 let 
svého působení. 
Gratujeme.

CHARITATIVNÍ AKCE A CECHOVNÍ SKUPINA JIH 
Členové cechovní skupiny JIH se již mnoho let pravidelně 
účastní akcí pořádaných cechem a nedělá jim problém akce 
i organizovat.
Na Jindřichohradecku již proběhly tři NFS (ještě za vedení 
skupiny Standou Laštovkou – starší pomatují).
Na to jsme navázali organizací cechovní slavnosti v roce 2019, která se konala přímo v Jindřichově Hradci a i nám, místním, ukázala spoustu 
zajímavostí z našeho města, o kterých jsme neměli ani ponětí. Kdo něco podobného organizoval, dobře ví, že to není snadné. Nám se ale 
podařilo navázat spolupráci s vedením města, a bylo tzv. vyhráno.
Nyní k charitě. Na charitativní akci jsme pomáhali klukům z plzeňské cechovní skupiny na malbách Domova seniorů TOTEM ve spolupráci 
s firmou PPG/Primalex a Ciret/Storch.
Část skupiny pod vedením našeho nejstaršího člena Fandy Hájka pracovala v Moravské Nové Vsi po tornádu. Za to je potřeba poděkovat 
i Jardovi Schovancovi, který vše dohodl s paní majitelkou. Na malbách se dodáním materiálu podílela firma JUB. Vraceli jsme se překvapeni, 
jak rozdílné jsou informace z médií a skutečnost. Nabízeli jsme malby i dalším místním občanům, byli jsme přímo v rodinách i na Obecním 
úřadu, ale nikdo další neměl o naši pomoc zájem. To nás překvapilo a je vidět, že takováto akce musí být vždy dopředu připravena.
Letos v březnu jsme za spolupráce s PPG/Primalex a Ciret/Storch malovali centrum Diakonie Rolnička v Soběslavi, kam docházejí lidé 
s postižením.
Zatím zvládáme akce jak organizovat, tak se na nich i podílet, nicméně „manšaft“ nám stárne. Jak dobře víme, je to problém celého cechu. 
Situaci řeším i ve skupině, ale popravdě nevíme, jak si s tím poradit. V květnu opět uděláme stánek a poradenské centrum na výstavě Ho-
bby České Budějovice, kam pozveme i okolní učiliště. Zkusíme se zaměřit na nábor nových členů i žáků pro náš obor. Na závěr bych chtěl 
poděkovat sekretariátu CMLT ČR za rady a vstřícnost při pořádaných akcích a prezentaci v médiích.

Za skupinu JIH Jiří Maryška, zástupce vedoucího cechovní skupiny
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